
Z  A  P  I  S  N  I  K 

                   sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Trnava, održane elektronski  28. 

listopada 2021. g.  od 08:00h do 20:00h. 

NAZOČNI:                                                                                 NENAZOČNI: 

1.DARKO BELIR                                                           

2. RUŽICA GRIGIĆ                                                      

3. KATARINA VUKOVIĆ MIKIĆ                               

4. IVICA PEŠA                                                             

5. STEVO MIŠČEVIĆ 

6. VEDRANA IVAKOVIĆ 

7. MARIJAN MIKIĆ 

8. TOMICA LOVAČ 

9.NIKICA BIKIĆ 

10.DUBRAVKO MIKIĆ 

 

OSTALI NAZOČNI: Irena Mikić Brezina, načelnica,  

                                      

VODITELJ ZAPISNIKA: Hrvoje Lukačević 

 

                   Sjednicom je predsjedavao predsjednik Općinskog vijeća Darko Belir putem 

službenika Općine Trnava Hrvoja Lukačevića, otvorio je sjednicu te sukladno situaciji i 

uputama vodio sjednicu Općinskog vijeća Općine Trnava koja je održana elektronski. 

 

D N E V N I    R E D 

1. IZVIJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE 

2. DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐIVANJU JAVNOG DOBRA U OPĆOJ 

UPORABI NOVOFORMIRANIH ČESTICA U K.O. KONDRIĆ 

3. ODLUKA O OSNIVANJU DJEČJEG VRTIĆA „VILA ZVONČICA“ 

            AKTUALNI SAT 

 

Dnevni tred je usvojen jednoglasno 

 

 

1. IZVIJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE 

 

             Izviješće Mandatne komisije su vijećnici dobili u materijalaima koje se odnosi na 

provedene dodatne izbore za predstavnike nacionalnih manjina u općinskom vijeću putem 

kojih je u vijeća ušao predstavnik iz SDP-a Stevo Miščević. 

 

2. DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐIVANJU JAVNOG DOBRA U OPĆOJ 

UPORABI NOVOFORMIRANIH ČESTICA U K.O. KONDRIĆ 

 

Materijale su vijećini dobili u pozivu za sjednicu te nije bilo rasprave 

Odluka je usvojena jednoglasno 

 

 



3. AKTUALNI SAT 
 
Gosp. Dubravko Mikić postavio je slijedeća pitanja: 

1. Zašto ne dobivamo zapisnike s prethodnih sjednica? 

2. Zašto nema objavljen niti jedan zapisnik nakon 24. Sjednice OV koja je bila još 2020. 

godine iako je donesena odluka da će se zapisnici objavljivati na web stranicama općine? Isto 

pitanje sam postavio i na zadnje dvije sjednice uz odgovor da će biti riješeno. 

3. Dali je gotov projekt rekonstrukcije zgrade kulturnog centra u Trnavi? 

4. Molim da se na web stranici objavi registar ugovora za 2018. i sve naredne godine, kao što 

je to objavljeno za 2017. 

 

Odgovore na pitanja vijećnici će dobiti u pisanom obliku uz Poziv za slijedeću sjednicu 

općinskog vijeća 

 

Nije bilo pitanja i prijedloga 

Sjednica završena  28. listopada 2021.g. u 20,00 h 
 

VODITELJ ZAPISNIKA                                     PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

        Hrvoje Lukačević                                                                        Darko Belir  

 


	D N E V N I    R E D

